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با تکیه بر توان داخلی صورت گرفت؛
دست یابی به بیشترین تعداد تعویض 

پاتیل سرباره
اصفهــان – مرادیان: طی فروردین ماه ســال جاری 
درمجموع4 هــزار و 162 پاتیل ســرباره، تعویض و در 
حوضچه های سرباره تخلیه گردید و تنها 0.03 دقیقه بر 
ذوب، توقف ناشــی از تعویض پاتیل سرباره به کوره های 
قوس وارد آمد. این در حالی بود که رکورد قبلی تعویض 
پاتیل در مهرماه ســال 1400 و به تعداد 3 هزار و 988 
پاتیل به ثبت رســیده بود.واحد حمل و فراوری سرباره 
شرکت فولاد مبارکه، این واحد توانست در فروردین ماه 
1401 در لبیــک به پیام مقام معظم رهبری در ســال 
»تولید؛ دانش بنیان و اشــتغال آفرین« و شرایط دشوار 
تحریم های ظالمانه، بیشترین تعداد تعویض پاتیل سرباره 
با وارد شدن کمترین توقف به کوره های قوس الکتریکی 
را با عزم راســخ و تلاش خستگی ناپذیر ثبت کند.رحیم 
خلقی، رئیس واحد حمل و فراوری ســـرباره با اعلام این 
خبر افزود: طی فروردین ماه سال جاری درمجموع4 هزار 
و 162 پاتیل سرباره، تعویض و با یاری خداوند بدون هیچ 
حادثه ای در حوضچه های ســرباره تخلیه گردید و تنها 
0.03 دقیقه بر ذوب، توقف ناشی از تعویض پاتیل سرباره 
بــه کوره های قوس وارد آمد. این در حالی بود که رکورد 
قبلی تعویض پاتیل در مهرماه سال 1400 و به تعداد 3 
هزار و 988 پاتیل به ثبت رسیده بود.وی خاطرنشان کرد: 
در فروردین ماه رکورد حمل روزانه پاتیل سرباره به تعداد 
160 پاتیل و بدون وارد شدن هیچ گونه توقف به کوره های 
قوس نیز ثبت گردید. این موفقیت ارزشمند در شرایطی 
محقق شد که واحد حمل و فراوری سرباره با مشکلاتی 
ازجمله عدم تناسب حجم حوضچه های سرباره با میزان 
سرباره تولیدی و مستهلک شدن مکانیسم های پاتیل بر و 
کمبود نیرو و تأمین قطعات مصرفی و یدکی مکانیسم ها 
روبــه رو بود.رئیس واحد حمل و فراوری ســـــرباره در 
ادامــه به نتایج دســت یابی به این رکورد اشــاره کرد و 
افزود: رســیدن به تولید مطابق با اهداف تعریف شده و 
ثبت رکورد تولید روزانه و ماهانه در فولادسازی همچنین 
افزایــش اعتمادبه نفس کارکنان واحد ســرباره ازجمله 

مهم ترین نتایج دست یابی به این رکورد بود.

اولین دوره آزمون شهرشناسی رانندگان 
تاکسی در سال 1401 برگزار شد

رئیس ســازمان مدیریــت حمل و نقل بار و مســافر 
شــهرداری بندرعباس، از برگزاری اولین دوره آزمون 
شهرشناسی ویژه رانندگان تاکسی خبر داد.به گزارش 
مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شهرداری بندرعباس 
به نقل از روابط عمومی سازمان مدیریت حمل و نقل بار 
و مسافر شهرداری بندرعباس، عمار زاهدی اظهار کرد: 
آزمون شهرشناسی ویژه متقاضیان دریافت مجوز دائم 
تاکسیرانی است که بصورت هفتگی برگزار می شود.وی 
ادامه داد: این آزمون در صورت به حد نصاب رســیدن 
رانندگان شرکت کننده، هر چهارشنبه راس ساعت 9 
صبح در ســالن آموزش سازمان مدیریت حمل و نقل 
بار و مسافر برگزار خواهد شد.زاهدی با بیان اینکه بین 
40 تا ۵0 ســوال در این آزمون مطرح می شود، خاطر 
نشان کرد: این ســوالات پیرامون حوزه شهرشناسی و 
آدرس دقیق اماکن تاریخی، فرهنگی، ورزشی،بهداشتی 
درمانی، میادین و اسم معابر است.وی افزود: متقاضیان 
دریافت مجوز دائم تاکســی در صــورت کمتر از چهار 
اشــتباه نمره قبولی آزمون را کســب می کنند.رئیس 
سازمان حمل و نقل شهرداری یادآور شد: رانندگانی که 
متقاضی دریافت مجوز دائم تاکسیرانی هستند پس از 
ارائه مدارک به واحد صدور مجوز، آمادگی خود را برای 
آزمون شهر شناسی اعلام می کنند، و یک هفته بعد در 

این آزمون شرکت می کنند.

خبر

 عادل فردوسی پور یک بار دیگر 
از نخبگان خواست که ایران را ترک نکنند

دغدغه شریف
 کاربر دیگری نیز نوشــت: »کریمــي، دایي، حجازي، 
وریاغفوری، فردوسي پور و هر کسي که غیر از زندگي و 
دغدغه شــخصي خودش، حتي  یه روز براي  مردم دل 
سوزوند و قدم برداشت جاش توي قلب مردمه، قهرمان 
ملي باشه یا هنرمند، غم مردم و وطن داشتن مهمه. بعیده 
تاریخ فراموششون کنه.«  این سخنان فردوسی پور تنها 
مواضع او دراین باره نیست. او در مهرماه سال 99 نیز در 
مراسم آنلاین انجمن فارغ التحصیلان دانشگاه صنعتی 
شریف )سوتا( به این موضوع پرداخت، اگرچه به اندازه دو 
روز پیش امیدوارانه حرف نزد. او گفته بود: »همیشه سر 
کلاس هایم گفته ام و بچه های صنایع می توانند شهادت 
بدهند که ســعی کردم و تأکید داشــتم که »آقایان و 
خانم هــا« از ایران نروید و مملکت را ترک نکنید؛ اینجا 
مثل تمام عزیزانی که ماندند و موجب افتخار ما هستند، 
بمانیــد. تلاش کنید و بجنگید تــا مملکت خودمان را 

بسازیم؛ همیشه این موضوع را گفته ام.«
او یادآور شــد: »بهمن ماه 9۷ که ترم جدید دانشگاه 
شروع شد، این موضوع را مطرح کردم و به بچه ها گفتم 
اگر هم می روید، زود برگردید و ماندگار نشوید. اصلاً چرا 

می روید؟«
این مجری پرمخاطب با اشاره به کنار گذاشته شدن و 
گرفتن برنامه 90 از او، ادامه داد: »اسفندماه9۷ بدون هیچ 
توضیح و دلیل موجه من را کنار گذاشتند. وقتی عید شد 
و به اولین کلاسم در فروردین ماه 98 رفتم، بچه ها گفتند: 
»اســتاد! شما که می گفتید بمانید و مملکت را بسازید، 
شما بیش از 20سال ماندی و برنامه داشتی، چه اتفاقی 
افتاد و الان چه حرفی می زنید؟« واقعاً در آن زمان هیچ 

جوابی برای بچه های کلاسم نداشتم.«
فردوسی پور تصریح کرد: »امیدوار هستم بستری فراهم 
شود تا تمام کسانی که کشــور و میهن خود را دوست 
دارند، بتوانند در حوزه و حرفه خود کار و فعالیت کنند.«

ادامه از صفحه اول

توسعه روابط مناطق ویژه اقتصادی 
رفسنجان و دامغان

دیدار مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی رفســنجان و دکتر 
صمدی مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی دامغان به منظور 
توسعه روابط دو منطقه و مشارکت در سرمایه گذاری بر اساس 
ظرفیت های موجود برگزار شد.در این دیدار مدیرعامل منطقه 
ویژه اقتصادی رفســنجان به مباحث مختلفی در خصوص 
منطقه ویژه اقتصادی رفسنجان پرداخت و بر توسعه منطقه 
ویژه اقتصادی رفسنجان، لزوم ایجاد شرکت سرمایه گذاری 
منطقه و داشــتن نگاه ملی به حوزه سرمایه گذاری نه نگاه 
منطقه ای، تأکید کرد.همچنین استفاده از پتانسیل اصحاب 
فکر و ایده و ظرفیت های خرد شهرســتان و ایجاد کارگروه 
فکری و اقتصادی توســعه شهرستان مواردی بود که به آن 
اشاره شد.در ادامه نیز بحث ایجاد کارگروه فکری و اقتصادی 
مشــارکت مناطق ویژه نسبت به سرمایه گذاری در مناطق 
یکدیگر با توجه به ظرفیت اقتصادی که موجود است، مطرح 

و نسبت به آن تأکید شد. 

فرماندار پیشوا:
قطع سهمیه و ابطال مجوز، مجازات 

نانوایانی که به تخلف مبادرت می کنند
فرماندار پیشوا گفت: در خصوص نانوایی ها که تخلفات 
متعددی داشته و عدم تغییر در رویه و اصلاح ایشان محرز 
است، تصمیم  گیری شده و نهایتا قطع سهمیه و ابطال 
مجوز می شوند.ابراهیم تاجیک نوری فرماندار پیشوا اظهار 
کرد: ساعات کار نانوایی ها متناسب با تعداد سهمیه و نوع 
نانی که پخت می شود و همین طور الگوی مصرف نان در 
مناطق شهری و روستایی تنظیم و اطلاعات اصلاحی در 
بنر چاپی در محل نانوایی ها نصب گردد.وی ادامه داد: با 
توجه به اجرای طرح هدفمندی یارانه ها و نگرانی مردم 
از افزایــش قیمت نان و لــزوم تثبیت آرامش به منظور 
اطمینان خاطر بخشیدن به شهروندان بابت عدم تغییر 
قیمت، با هر گونه گران فروشی، کم فروشی، عرضه خارج 
از شبکه و تشویش اذهان عمومی برخورد قاطع و جدی 
خواهد شد.فرماندار پیشوا یادآور شد: با توجه به اختیارات 
محوله به فرمانداران در حوزه آرد و نان در خصوص کسر 
و افزایش ســهمیه و ابطال مجوز نانوایی و یا ایجاد آن، 
در خصوص نانوایی ها که تخلفات متعددی داشته و عدم 
تغییر در رویه و اصلاح ایشان محرز است،  تصمیم گیری 
شــده و نهایتا قطع سهمیه  و ابطال مجوز می شوند.این 
مقام مسؤول افزود: دستگاه های مرتبط و و عوامل نظارتی 
قرارگاه شهید امانی و کمیته اقدام مشترک تمهیدات لازم 
را انجام دهند تا آردهای مکشوفه در کمترین زمان ممکن 

در چرخه مصرف مجدد قرار گیرد.

فرماندار ورامین دستور داد:
ممنوعیت خروج نهاده دامی از ورامین 

فرماندار شهرستان ورامین گفت: بر اساس تصمیم قرارگاه 
هدفمندی یارانه ها شهرســتان ورامین خروج هر گونه 
نهاده دامی از شهرســتان ورامین تا اطلاع ثانوی ممنوع 
می باشد.مجید درویشــی خاطر نشان کرد: در بازرسی 
های صورت گرفته توســط گروه های بازرسی از سطح 
شهرستان ورامین مقدار 22 تن نهاده های دامی قاچاق 
و 3.۵ تن روغن کشــف و ضبط شد.نماینده عالی دولت 
در شهرستان ورامین بیان کرد: بر اساس تصمیم قرارگاه 
هدفمندی یارانه ها شهرستان ورامین خروج هر گونه نهاده 
دامی از شهرستان ورامین تا اطلاع ثانوی ممنوع می باشد.

درویشی با اشاره به بازرسی های صورت پذیرفته در چند 
روز اجرای طرح هدفمندی ارز ترجیحی و مردمی کردن 
یارانه ها ادامه داد: موجودی همه  انبار های شرکت های 
تعاونی توزیع نهاده های دامی در چند روز گذشته مورد 
بازدید بازرســان قرارگاه هدفمندی یارانه ها قرار گرفته 
اســت و دامداران شهرستان ورامین نگرانی در خصوص 

تامین نهاده دامی نداشته باشند.

زمین مورد نیاز مسکن ملی در البرز 
تامین شد

مدیرکل راه و شهرسازی البرز از اضافه شدن دو شهرک 
در شهرستان های اشتهارد و چهارباغ در راستای اجرای 
طرح جهش تولید مسکن خبر داد.رضا خالقی با اشاره به 
تصویب دو منطقه در شهرستان های اشتهارد و چهارباغ 
جهت ایجاد شــهرک مســکونی اظهار کرد: با توجه به 
مهاجرپذیری بالای استان و افزایش سالانه جمعیت، این 
دو شهرک در راستای اجرای طرح جهش تولید مسکن 
احداث می شوند.این مســئول اضافه کرد: قبل از این دو 
شهرک سه شهرک دیگر در شهرستان های ساوجبلاغ و 
نظرآباد تصویب شده بود که به شورای عالی شهرسازی و 
معماری ارسال شــده بود.خالقی افزود: در راستای تعهد 
وزیر راه و شهرســازی در خصــوص تامین زمین جهت 
احداث 4 میلیون واحد مسکونی در دولت یازدهم در قالب 
جهش تولید مسکن، اداره کل راه و شهرسازی استان البرز 

تا کنون نسبت به تامین 90 درصد زمین کرده است.

خبر

رئیس کمیسیون اقتصادی و سرمایه گذاری 
شورای شهر شیراز گفت: دست به کار شدن 
دولت برای اصلاحات اقتصادی پسندیده و 
ســتودنی بوده و ایــن کار دولت حمایت از 
خانوارهــا و اعطای درآمــد حاصل از آن بر 

مردم است. 
محمد حسن اسدی در نطق پیش از دستور 
خود در جلسه علنی شورای شهر شیراز به 
شــرایط کنونی اقتصاد اشاره و طرح اصلاح 
یارانه های دولت را تایید کرد و گفت: دولت 
ریسک بزرگی و هزینه زیادی برای خودش 
ایجاد کــرد بنابراین بــرای تحقق این کار 
بزرگ همه مــردم باید همراهــی کنند تا 

شاهد اجرای درست و کامل آن باشیم.
او افــزود: در این 10 روز به نظر می رســد 
مردم ایران همراهی بســیار خوبی داشتند 
کــه در ادامه انتظار و تقاضــا از دولت این 
اســت که از اقشــار کم درآمد و متوســط 
حمایت کنــد و البته برابــر الزامات قانون 
بودجه 1401 کســری بودجه را نیز جبران 
کند.اســدی عنوان کرد: امیــدوارم تصمیم 
دولــت در اجرای سیاســت های بلند مدت 
اقتصادی باشــد و این قدم یکی از قدم های 

اساســی بــرای تحقق اصلاحــات بزرگ و 
جراحی اقتصادی باشد.

او با بیان اینکه شــهر شیراز به عنوان قطب 
گردشــگری و توریستی نیاز به ایجاد مراکز 
اقامتی متعدد دارد، گفت: در رابطه با تحقق 
ایــن امر نیاز به ایجاد تســهیلات توســط 

دولت و مدیریت شــهری و تامین و ایجاد 
پارکینگ های لازم در جاهای مختلف شهر 
از جمله مراکز زیارتی اقامتی و ســیاحتی 

است. 
محمدرضــا هاجــری، دیگر عضو شــورای 
اســلامی شهر شــیراز نیز در نطق پیش از 

دستور خود با اشاره به توافق هیئت امنایی 
شــدن چهار بنای تاریخی تخت جمشید، 
پاسارگاد، ســعدی و حافظیه گفت: بر این 
اســاس بودجه ای برای حفظ و گســترش 
اماکن تاریخی اختصاص می یابد که حضور 
رئیس شــورای شهر و شــهردار شیراز در 
هیئت امُنای بنای ســعدیه و حافظیه لازم 
و ضروری اســت.او با بیــان اینکه حفظ و 
صیانت از فضای سبز شهری به ویژه باغات 
باید همراه با عدالت باشــد، افزود: مردم از 
بی عدالتی رنج می برنــد، نمی توان به بهانه 
بیمارستان و هتل سازی خصوصی در فضای 
ســبز باغی شیراز ســهل و آسان گرفت اما 
نوادگان و فرزنــدان و وارثین باغات نتوانند 
در باغ هــای خود یک آلونک بــرای بیل و 
کلنگ خود داشــته باشــند.هاجری عنوان 
کرد: ساخت هتل، بیمارستان خصوصی در 
حوزه باغات با دریافت درآمدهای نجومی و 
برای از ما بهتران است نه فقرا و نیازمندان، 
این موضوع چگونه با عدالت همخوانی دارد؟ 
برای صیانت و حفظ باغات و رعایت عدالت 
و انصاف و تمکین از حق و حقوق باغداران 
آباء و اجدادی، فکری اساسی و اصولی کرد.

رئیس کمیسیون اقتصادی شورای شهر شیراز: 

دولت از اقشار کم درآمد و متوسط حمایت کند

معاون وزیر جهاد کشــاورزی و رئیس سازمان 
مرکز تحقیقات کشــور با اشاره به ظرفیت های 
مرکز تحقیقــات کشــاورزی و منابع طبیعی 
شرق استان ســمنان در شاهرود گفت: در آبان 
ماه امسال مزرعه 100 هکتاری زعفران در این 
مرکز به مزرعه نوآور کشوری برای طلای سرخ 

در سطح کشور معرفی می شود.
ســید مجتبی خیام نکویی در حاشیه بازدید از 
طرح مشارکتی کشت و تولید زعفران در شاهرود 
در جمع خبرنگاران اظهار کرد: در این مجموعه 
که یکــی از بزرگ ترین مجموعه های کشــت 
زعفران اســت زمینی حدود 100 هکتار زمین 

یکپارچه با نوآوری های جدید ایجاد شده است.
وی گفت: با توجه به اینکه 9۵ درصد زعفران را 
در کشــور تولید می کنیم نیاز است تا تحول در 
زمینه ارزش افزوده حاصل از زعفران برای افرادی 
که در این حوزه اشتغال دارند ایجاد شود.معاون 
وزیر جهاد کشــاورزی و رئیس ســازمان مرکز 
تحقیقات کشور افزود: خوشبختانه در این طرح 
که مرکز تحقیقات با همکاری بخش خصوصی 
انجام داده است به نظر می رسد افق بسیار روشن 

و تحول آفرینی در این منطقه وجود دارد.
وی اظهار امیدواری کرد: در آبان ماه امسال این 
مزرعه را به عنوان مزرعه نوآوری زعفران به کشور 
معرفی و حمایت هــای لازم را انجام دهیم و به 
معنای واقعی کلمه کاشــت، داشت و برداشت، 
فناوری و صادرات زعفران را از مسیر دانش بنیانی 

حمایت کنیم.
خیام نکویی در پاســخ به این پرســش که در 
صورت تبدیل شــدن این مزرعه به عنوان مزرعه 
نوآور چه حمایت هایــی از آن صورت می گیرد 
گفت: از جمله حمایت ها در اختیار گذاشــتن 
برای  ظرفیت های مجموعه مراکــز تحقیقاتی 

مشارکت خصوصی است.
وی افزود: از طرفی کســانی که از تســهیلات 
نــوآوری برخوردار می شــوند  مجموعه مزارع 
بخشــی از تسهیلات که شــرکت های مستقر 
در پارک های فناوری دارند شــامل حال آن ها 
می شــود که انگیزه خوبی برای آن ها می تواند 
باشد.رئیس سازمان مرکز تحقیقات کشور گفت: 
همچنین این مجموعه می تواند از حمایت های 
مرکز از جهت کارشناســان، محققین و اعضای 
هیئت علمی برخوردار شــود تا با استفاده از این 
ظرفیت در جهت ارتقا کیفی و کمی محصولات 
خود گام های مؤثری بردارد.خیام نکویی گفت: 
مرکز تحقیقات شاهرود یکی از مراکز بزرگی در 
کشور است که نقش آفرینی بیشتری از شرایط 
موجود می تواند داشــته باشد و باید شاهد این 

باشیم که دستاوردها مرکز وارد عرصه شود.
وی افزود: تاکنون با خدمات کارکنان این مرکز 
بســیاری از دستاوردها وارد عرصه شده اما باید 
امســال باید تمرکــز روی این باشــد که اکثر 
دستاوردهایی که می تواند در کشاورزی منطقه 
تأثیرگذار باشد وارد عرصه شود.معاون وزیر جهاد 

کشاورزی و رئیس سازمان مرکز تحقیقات کشور 
تصریح کرد: به نظر می رسد که تأثیرگذاری مرکز 
تحقیقات شاهرود روی بخش کشاورزی منطقه 
یک تأثیرگذاری چشــمگیرتر از شرایط موجود 
می تواند باشــد و حمایت هــای لازم از طریق 
ســازمان تحقیقات انجام می شود که این اتفاق 

در این منطقه بیفتد.
خیام نکویی با بیان اینکه امسال به ابتکار مقام 
معظم رهبری سال تولید دانش بنیان و اشتغال 
آفرین نام گذاری شد گفت: تأکید بر این است که 

کشاورزی به سوی دانش بنیانی سوق داده شود.
وی گفت: ظرفیت های بسیاری زیادی در سطح 
کشــور و در مراکز تحقیقاتــی و از جمله مرکز 

تحقیقات شاهرود وجود دارد و در بازدید امروز 
بررسی شد که چه حمایت هایی می توانیم انجام 
دهیم که این ظرفیت ها را به سمت سوقی دهیم 
که اهداف ســال تولید دانش بنیان نیز محقق 

شود.
وی از وجود زیرساخت های قابل توجه در مرکز 
تحقیقات شاهرود خبر داد و افزود: در این مرکز، 
کلکسیون مختلف و متنوعی از ذخایر ژنتیکی 

درختان باغی از جمله زردآلو وجود دارد.
وی از دســت یافتن این مرکز به فناوری ارقام 
مقاوم به سرمازدگی خبر داد و گفت: خوشبختانه 
تولید این ارقام نیز شروع شده که می تواند تحول 

خوبی در تولید زردآلو در کشور ایجاد کند.

دبیر اجرایی شورای توسعه سواحل مکُران با تاکید بر اینکه منطقه مکُران، باید به عنوان موتور 
پیشران توسعه ملی تلقی شود گفت: نگاه ما به این منطقه، یک نگاه با کارکرد در سطح محلی، 
ملی، منطقه ای و جهانی است.حسین دهقان در نشست با مدیران سازمان منطقه آزاد چابهار 
گفت: منطقه مکُران، باید به عنوان موتور پیشران توسعه ملی تلقی شود چراکه چابهار می تواند 
ما را به بسیاری از نقاط دنیا متصل کند و باید ببینیم این منطقه چه کارکردهایی در سطوح 
محلی، ملی و بین المللی می تواند داشته باشد.وی تاکید کرد: مشارکت مردم در فرآیند توسعه 
منطقه مکُران ضروری اســت و اگر مردم برای پیشرفت منطقه خود به میدان نیایند و صرفا 
تماشاچی باشند، هیچ اتفاق مثبتی رقم نخواهد خورد و درواقع در تقسیم هیچ، به هیچکس هیچ 
منفعتی نمی رسد.دهقان اضافه کرد: مسوولان باید به خاطر داشته باشند که مدافع حقوق ملت 
هستند، ملت به معنای همه مردم کشور است چراکه وقتی سرمایه ای از بانک خارج و به این 
منطقه می آید، آن سرمایه حاصل سپرده گذاری همه مردم ایران است.مشاور رهبر معظم انقلاب 
و دبیر اجرایی شــورای توسعه سواحل مکُران تصریح کرد: انظباط بخشی به امور، بزرگ ترین 
وظیفه مدیران است، مدیران باید مدیریت کنند نه اینکه مدیریت شوند، باید طوری کار شود 
که هرکسی به این منطقه آمد متوجه شود اینجا از چنان نظمی برخوردار است که نمی تواند آن 

نظم و انظباط را برهم زد.وی افزود: باید فضایی فراهم شود که آحاد مردمی که در این جغرافیا 
زندگی می کنند، خود را در یک سرنوشــت مشترک ببینند و برای رسیدن به نقطه مطلوب، 
وارد میدانِ پیشرفت و آبادانی شوند.دهقان با تاکید بر لزوم توجه به مقوله مسئولیت اجتماعیِ 
بنگاه های اقتصادی بیان داشــت: مدیران باید اجتماعی سازی فرآیند توسعه را به طور جدی 
دنبال کنند، وقتی صنعت در منطقه پیشرفت می کند، جامعه هم باید متناسب با آن پیشرفت 
کند.دبیر اجرایی شورای توسعه سواحل مکُران گفت: جوامع محلی باید در توسعه، مشارکت 
داشته باشند تا از منافع ایجاد شده، بهره مند شوند.وی یادآور شد: نگاه ما به منطقه مکُران، یک 
نگاه با کارکرد در سطح محلی، ملی، منطقه ای و جهانی است.مشاور رهبر معظم انقلاب و دبیر 
اجرایی شورای توسعه سواحل مکُران افزود: باید زمینه مناسب برای سرمایه گذاری در این منطقه 
فراهم و منابع مالی لازم دنبال شود.اوایل اردیبهشت ماه امسال، حسین دهقان با حکم رییس 
جمهور به سمت دبیر اجرایی شورای توسعه سواحل مکُران منصوب شد. دبیر اجرایی شورای 
توسعه سواحل مکران در سفری 2 روزه با همراهی نصرالله ابراهیمی مسوول اداره سازمان منطقه 
آزاد چابهار، از مناطق مختلف و طرح های اقتصادی و اشتغال آفرینِ منطقه مکُران در جنوب 

سیستان و بلوچستان دیدن کرد.

»مزرعه زعفران شاهرود« مزرعه نوآور کشوری شد

منطقه مکُران، باید به عنوان موتور پیشران توسعه ملی تلقی شود

مدیــر ســازمان فرهنگی اجتماعی ورزشــی شــهرداری 
بندرعباس گفت: همه مساجد سطح شهر سهم مساوی در 
حمایت از سازمان دارند و به دنبال عدالت محوری بین همه 
فعالان فرهنگی هستیم و سعی شده به همه مراکز فرهنگی 

در توزیع منابع عادلانه برخورد کنیم.
بــه گزارش مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری 
بندرعباس، رسول جهانداری در سی و هفتمین جلسه علنی 
شــورای شهر که با دستورکار ارائه گزارش عملکرد سازمان 
برگزار شــد، با اشــاره به اینکه حمایت از مساجد در دوره 
جدید عادلانه انجام می شود، بیان کرد: در گذشته برخی از 
ارتباطات و سفارشات در خصوص حمایت از برخی مساجد 
و مراکز فرهنگی خــاص موجب نارضایتی و بی عدالتی در 
میان هیئت امنای سایر مساجد و کانون های فرهنگی شده 
اســت.جهانداری گفت: هر بازی تیم شهرداری بندرعباس 
به نام یک شهید اســت و این اتفاق خوب باعث قوت قلب 
ورزشکاران شــده و یکی از اصلی ترین عوامل پیروزی های 

مکرر تیم نیز هست.
این مقام مسئول در ادامه افزود: همه مطالبات فصل گذشته 
تیم فوتبال شــهرداری پرداخت شده و در فصل جاری نیز 

تــلاش کرده ایم تا بــا پرداخت به موقــع روحیه بازیکنان 
را بــالا ببریــم.وی با بیان این که بدهی هــای قبلی به تیم 
شهرداری افزوده شده بود و شرایط سختی را بوجود آورده 
بود، افــزود: ۵00 میلیون تومان فردا به حســاب بازیکنان 
بابــت طلب هایشــان پرداخت خواهد شــد و در این مدت 
اخیر تلاش شــده تا حجم بدهی ها کاهش یابد.جهانداری 
خاطرنشــان کرد: نبایــد بار برنامه های فرهنگی در شــهر 
بندرعباس فقط بر دوش شــهرداری باشــد.مدیر سازمان 
فرهنگی اجتماعی ورزشــی شــهرداری بندرعباس عنوان 
کرد: برخی شــرکت ها در مطالبات خودشان از شهرداری، 
هزینه ها را به بهانــه تهاتر تا دو برابر افزایش می دادند ولی 
مــا امروز کارهــای فرهنگی را به مناقصــه می گذاریم تا با 
قیمتی مناسب، این کارها انجام شود.جهانداری اضافه کرد: 
تابلوهای تبلیغاتی نیز در اختیار ســازمان نبود و ما امروز با 
اتمام قرارداد شــرکت ها، اجازه تمدیــد قرارداد را ندادیم تا 
بتوانیــم در قالب کارگروه فرهنگی برای آن تصمیم بگیریم 
و ســهم کارهای فرهنگی را از این تابلوها بیشتر کنیم.وی 
همچنین افزود: دکه ها را با مبالغ بسیار ناچیزی اجاره داده 
بودند که یک دهم قیمت کارشناسی بود و ما قراردادها در 

ایــن زمینه را به روز خواهیم کرد. علاوه بر این قیمت هایی 
بر روی تابلوهای تبلیغاتی قرار داده شــده بود که از بیرون 
شهرداری دیکته شده بود و بحمدالله اینها شناسایی شده و 
در حال اصلاح است.جهانداری عنوان کرد: برنامه جشن روز 
کارگر، روزه داری کله گنجشکی ها، حضور در میان معتادان 

متجاهر، و ... را در ماه های اخیر به اجرا درآوردیم.
وی در ادامه گفت: در فراخوان ســرود سلام فرمانده حتی 
یــک بنر چاپ نکردیم و بدون هزینه تبلیغات با اســتقبال 
غافلگیر کننده مردم انقلابی بندرعباس مواجه شــدیم که 
این نشــانه دلبستگی مردم به فرهنگ انقلاب اسلامی است 
و در همین جا از برخی مشکلاتی که در زمان انجام برنامه 
سلام فرمانده که با استقبالی فراتر از توان ما صورت گرفته 

بود، عذرخواهم.
جهانداری از توزیع 300 بســته معیشتی توسط شهرداری 
و برگزاری جام رمضان در 12 رشــته ورزشــی با نام شهید 
ابراهیم هــادی، راه اندازی دوباره مدرســه دائمی فوتبال 
و مشــارکت با بهزیســتی و ناجا برای کاهش آســیب های 
اجتماعی در زمینه طلاق، اعتیاد و... خبر داد و گفت: برای 

امسال برنامه های خوبی در دست اجرا داریم.

مدیر سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری بندرعباس:

عدالت محوری در مراکز فرهنگی در دستور کار شهرداری


